



PYLEX-L

COMPATIBLE
ACQ

1 800 264-1881
WWW.PYLEX.COM

- 1- Hit firmly a Pylex-L into the ground up to a depth reaching the first thread edge then, screw the Pylex-L in the ground.
- 2- Insert a piece of lumber (2"x4") in the U-shaped saddle to use it as a level to screw your Pylex-L into the ground. When the U-shaped saddle is 12 inches from the ground, hit the top of the Pylex-L to compact the soil.
- 3- Keep a minimum of 4 inches between the U-shaped and the soil. Finally, fix your wood post on the U-Shaped of your Pylex-L.

- 1- D'un coup brusque, enfoncer votre Pylex-L dans le sol jusqu'au tranchant du disque et vissez-le manuellement.
- 2- Insérer une pièce de bois de (2"x4") horizontalement dans l'étrier en "U" (elle vous servira de levier pour enfoncer votre Pylex-L dans le sol). Quand le "U" sera à 12" du sol, frapper le dessus du Pylex-L pour assurer une bonne compaction.
- 3- Garder un minimum de 4" entre l'étrier en "U" et le sol. Finalement, fixer votre patte dans l'étrier du Pylex-L.

FOR FENCE OF 5 FEET OR LESS
POUR CLÔTURE DE MOINS DE 5 PIEDS

CAN SUPPORT UP TO
PEUT SUPPORTER JUSQU'À : **4000 LBS**

IMPORTANT:

BEFORE INSTALLING THIS PRODUCT: PLEASE MAKE SURE YOU OBSERVE ALL BUILDING CODES IN FORCE IN YOUR AREA
AVANT D'INSTALLER CE PRODUIT : VEUILLEZ VOUS ASSURER QUE VOUS RESPECTEZ TOUS LES CODES DU BÂTIMENT EN VIGUEUR DANS VOTRE RÉGION.